

Møde den: 10.03.2020 kl. 10-12
1443.313 (vært: Stina)
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR/ordfører), Lisette Prins (HE), Eva Kvistgaard Arent (NAT-TECH), Stina Lykkebye Tylén (Aarhus BSS), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)
Afbud: Birgitte Castenskjold Viborg (NAT-TECH)

Dato: 11-03-2020
 Ref: EHL

Side 1/4

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<p>Anne:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Studieinfo er allerede aflyst på Fyn, og aflyses nu også i Aarhus. Arrangementet påtænkes i stedet at blive afholdt i efteråret. • Ny finansieringsmodel for studiepraktik. <p>Esben:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Studenterpræsten er nu klar til at udbyde det mindfulness-kursus, som vi tidligere har udtrykt interesse for. Båndet beder dem om at fremsende et skriftligt oplæg. • Kvalitetsgruppen sender henvendelsesrapporten ud til VEST-lederne på næste tirsdag med fremlæggelse på mødet 24. marts. <p>Eva:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kamilla Søndergaard Jessen fra NAT-TECH træder ind i kvalitetsgruppen.

Punkt 2	Drøftelse: Info til studerende om coronavirus
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>Erfaringsudveksling om håndteringen af situationen på de forskellige fakulteter. Derudover en indledende drøftelse af VEST-båndets rolle i forhold til AU's corona-beredskab og formidlingen heraf.</p>

Referat	<p>Der foregår mange forskellige ting i øjeblikket, og billedet ændrer sig fra dag til dag. Ledelsen har nedsat en task force som arbejder på højtryk for at være up-to-date med begivenhedernes gang.</p> <p>Det springende punkt for VEST-båndet er kommunikationsberedskabet – hvem skal orienteres i tilfælde af smitte? Det står ikke helt klart. Lisette deltager i beredskabsmøde m. Kristian Thorn. Her vil hun adressere dette spørgsmål.</p>

Punkt 3	Drøftelse: Formalisering af samarbejdet mellem Styrk dit studieliv og Studypedia
Beskrivelse	<p>v/Jesper</p> <p>Der ønskes en drøftelse af vedhæftede PID om samarbejde mellem Styrk dit studieliv og Studypedia.</p> <p>Bilag:</p> <ul style="list-style-type: none"> • PID vedr. samarbejdet (vedhæftet) • Notat om scenarier for samarbejde (vedhæftet)
Referat	<p>VEST-båndet mener ikke, at PID'en giver et retvisende billede af, hvor vi befinder os i processen. Vi er nået længere end at analysere, om der overlap mellem portalerne. Derudover vil VEST-båndet gerne sikre sig, at CUDIM dækker alle uddannelsesområder.</p> <p>I betragtning af, at ministeriets trivselsmidler snart fordeles, ønsker båndet det ikke for hensigtsmæssigt at begynde en markedsføringskampagne, før vi har klarhed over, hvordan fordelingen ender med at være.</p> <p>Jesper tager en opfølgende snak med CUDIM.</p>

Punkt 4	Drøftelse: Studierelevant indhold på SoMe
Beskrivelse	v/Anne

	SoMe-redaktionen under Kommunikation og Presse laver mere og mere indhold til studerende, fx om studiegrupper. Det er fint materiale. Har nogen af VEST-enhederne dialog med SOME-folkene om indholdet?
Referat	<p>NAT-TECH har en facebook-side til sine studerende, som primært fungerer som en push-kanal. Redaktøren, Christian Haaber Rasch, sidder med i SoMe-redaktionen.</p> <p>Anne Højegaard-Vibild fra AU Uddannelse deltager på redaktionsmøderne engang imellem.</p> <p>Esben inviterer Ole Frank Nielsen fra SoMe-teamet med til et båndmøde.</p>

Ekstra punkt	Møder relateret til trivselsmidlerne
Beskrivelse	v/Anne og Lisette
Referat	<p>Anne og Lisette har været til møde med repræsentanter fra styrelsen. Her fortalte de om, hvad vi laver af trivselsfremmende tiltag på AU, fx gruppedannelse, styrk dit studieliv osv. Derudover var styrelsen interesseret i at høre, hvad AU gør sig af tanker.</p> <p>Lisette var efterfølgende til møde i ministeriet sammen med de øvrige universiteter. Fra ministeriets side lød det, at der som udgangspunkt ikke er bindinger på, hvad vi bruger pengene på. Det forventes dog, at de valgte projekter er skalerbare og implementerbare og baseret på "viden om det der virker". I løbet af processen skal der være en tæt kontakt mellem styrelse og universiteter.</p> <p>AU skal melde projekter ind inden 15. juni.</p>

Ekstra punkt	Bidrag til Berit Eikas møde med akkrediteringsrådet
Beskrivelse	v/Anne

Referat	Anne skal producere nogle slides til Berit Eikas møde med akkrediteringsrådet om gymnasiesamarbede, rekruttering og studiestart. Det første og sidste ville Anne gerne høre båndets nogle bud på. Der blev herefter nævnt mentorordninger, gruppedannelse osv.
---------	--

Punkt 7	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	

Pipeline:

Henvendelsesrapport for 2019

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
24.03.2020	10-12	1445-017/023 (Esben)
07.04.2020	10-12	3210-03.068 (Birgitte)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.